
معمائی به نام تیمداری شهرداری
ها

تیم والیبال شهرداری ورامین به عنوان نماینده باشگاه های ایران
در رقابت های قهرمانی والیبال باشگاه های آسیا در تایوان یکی پس
از دیگری رقبایش را با شکست مواجه می کند و برای پیمودن راه
قهرمانی همچنان مورد حمایت شورای شهر و شهردار آن شهر قرار می

گیرد.
قبل از اعزام تیم به رقابت های آسیایی، شهردار ورامین در مصاحبه
ای اعلام کرده بود که برای تیم والیبال اعتباری معادل یک صد

میلیارد ریال در سال 98 منظور شده است.
تیم فوتبال شهرداری تبریز در لیگ دسته یک و در هفته های پایانی
رقابت ها ، مسابقات سرنوشت سازی را برگزار می کند. وضعیت این تیم
در جدول رده بندی و خطر سقوط به دسته دو ، شهردار و اعضای شورا
را برای حمایت همه جانبه از تیم، بسیج کرده است. روزی نیست که
مصاحبه های مختلفی در راستای حمایت از تیم شهرداری تبریز از سوی

شهردار آن شهر در فضای مجازی و نشریات ورزشی منعکس نشود.
شهرداری آستارا دو هفته مانده به پایان رقابت های لیگ دسته سه ،
صعود به دسته دو را جشن می گیرد و با این موفقیت فصل جدیدی در

تازیخ فوتبال این دیار باز می کند.
اگر بخواهیم می توانیم نمونه های بسیار زیادی از تیمداری شهرداری
های کشور در لیگ های مختلف ذکر بکنیم. در کنار این می توانیم
سؤالی مطرح بکنیم مبنی بر این که اولا حضور تیم های مختلف در
رقابت های ورزشی بحث محرمانه و سری نیست که مسئولین و دست
اندرکاران کشور از آن بی اطلاع باشند . ثانیا اگر قانون و مقرراتی
در مورد منع شهرداری ها از فعالیت در عرصه تیمداری حرفه ای موجود
است باید در سطح کشور به مورد اجراء گذاشته شود. در هیچ بخشی از
نامه ای که توسط وزارت کشور به شهرداری ها نوشته شده تبصره ای
برای معافیت برخی از شهرداری ها وجود ندارد. ثالثا چرا مسئولین
نظارتی شهرهای یاد شده از قبیل بازرسی برای شورا و شهرداری ها از
بابت تیمداری مانع نمی شوند و این افتخار نصیب شهر اردبیل می

شود؟
این ها سؤالاتی است که وقتی اسمی از تیم های ورزشی با پیشوند
شهرداری در فعالیت های مختلف از طریق رسانه ها اعلام می شود برای
دوستداران ورزش اردبیل علامت سؤال بزرگی در ذهنشان باقی می گذارد
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که چرا شهرهایی مانند ورامین، تبریز ، آستارا و …. می توانند و
شهرداری اردبیل با ممانعت مواجه می شود؟

اگر بپذیریم که دانستن حق مردم است آیا نباید چرائی این رفتار
دوگانه به اطلاع مردم رسانده شده و برای همیشه پرونده این سؤال

بسته شود.
آرزو می کنیم روزی از روزها استاندار، فرماندار، شهردار، شورا و
بازرسی و یا هر مسئول دیگری که می تواند به این سؤالات جواب بدهد

و هرگونه ابهام در این ارتباط را شفاف سازی بکند .
آیا سؤال کردن در مورد تبعیض در تیمداری شهرداری ها گناه بزرگی
است و یا آن قدر محرمانه است که عزیزان می شنوند و نمی توانند

جواب بدهند؟
این که تیم شهرداری در حال نابودی است و یا شناسنامه فوتبال
اردبیل است بحثی نمی کنیم . چرا که زیاد گفته شده و نتیجه ای به
دست نیامده است. اما این بار امیدواریم نمایندگان دولتی که خود
را پاسخگو می دانند به این امر جواب بدهند که دلیل محرومیت
شهرداری اردبیل از تیمداری حرفه ای چیست؟ چرا امکان این کار برای
دیگر شهرهای کشور فراهم است ولی برای اردبیل گناهی بزرگ و اقدامی

غیر قانونی و خارج از چارچوب مقررات تلقی می شود؟


